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Žádost o zajištění společného postupu při správě komunikací v obci Lužany 
 
Vážený pane náměstku, 

obracím se na Vás jako na představitele Královéhradeckého kraje s působností v oblasti dopravy a 
silničního hospodářství s žádostí o pomoc při zajištění koordinovaného postupu při správě 
komunikací v obci Lužany. 

Po téměř dvou letech přípravy jsme v lednu 2017 podali žádost o dotaci ze Státního fondu dopravní 
infrastruktury na vybudování chodníku podél silnice III/28437 v intravilánu obce Lužany v celkové 
délce 920 m. Předpokládané náklady stavby činí 5,2 mil. Kč. O tom, zda bude naše žádost podpořena 
či nikoliv, budeme informováni zhruba v květnu tohoto roku. Pokud by byl náš projekt mezi 
podpořenými, což si všichni v naší obci po letech úsilí přejeme, musíme výstavbu dokončit ještě 
v letošním roce. 

Silnice III. třídy č. 28437, která obcí Lužany v celé délce prochází, a která k budoucímu chodníku 
přiléhá, je však v havarijním stavu. Po několika intervencích na Správě silnic Královéhradeckého kraje 
nám bylo na konci roku 2016 přislíbeno, že by se oprava této komunikace mohla dostat do plánu 
údržby na rok 2018, ovšem pouze s podmínkou, že se oproti stávajícímu stavu zvýší niveleta vozovky, 
a obec tomuto budoucímu stavu přizpůsobí také výšku obrubníků a celého chodníku.  

V ideálním případě tedy dojde k situaci, kdy obdržíme v roce 2017 dotaci na výstavbu chodníku, 
kterou budeme muset dokončit v roce 2017, což však nebude proveditelné. Chodník ani přilehlé 
nemovitosti totiž nebude možné užívat, protože veškeré nástupní plochy chodníku budou o výšku 
budoucí obrusné vrstvy komunikace výše. 

Žádám Vás tedy o pomoc při zajištění koordinovaného postupu při výstavbě chodníku a opravě 
komunikace v obci Lužany, a to ať již bude výstavba chodníku realizována v roce 2017 nebo v letech 
příštích. Společným úsilím tak můžeme nejen uspořit veřejné prostředky (nebude nutné dvakrát 
opravovat pás komunikace přiléhající k chodníku, minimalizuje se riziko poškození nových chodníků a 
vznik vícenákladů), ale také maximalizovat synergický efekt spojení obou staveb a dokázat veřejnosti, 
že alespoň na úrovni místních a regionálních samospráv je možné pracovat společně, efektivně a 
v souladu se zájmy občanů. 

Tuto žádost zasílám současně Vám, řediteli Správy silnic Královéhradeckého kraje a radním Mgr. 
Martině Berdychové a JUDr. Rudolfu Coganovi. 

V případě dotazů mne neváhejte kdykoliv kontaktovat. 

S pozdravem 
 
        Ing. Martin Mitlöhner 
        starosta obce Lužany 
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